
Spend and win with Standard Chartered Journey
and Rewards Visa credit cards

40,000 
Reward points for 20 winners

20,000 
Reward points for 80 winners

   ªªMore rewards await youº 

Spend more to increase
your chances to qualify.

Promotion is valid from 1 November  to 31 December 2024.

With every BHD 50 spend you get a chance to enter 
the raffle draw.

To participate, 2 simple steps to follow:

1. Activate your Journey or Rewards Visa credit card.

2. Spend BHD 50 for a chance to enter the raffle draw.

Terms and conditions: 
1. The promotion is valid from 1 November to 31 December 2024.
2. Spends at EWA, LMRA, SIO, Customs Affairs will not earn the customer any chance to participate in the raffle.
3. Only spends on Journey and Rewards Visa credit cards will be considered.
4. The following cards will be excluded from the raffle draw: expired and closed cards; delinquent cards; cards marked for 

exit due to breaching the credit card agreement / local regulations.
5. Standard Chartered staff are not eligible for the campaign.
6. The raffle draw will be held on 20 January 2025 at Standard Chartered Bank, Manama branch.
7. The raffle draw will be supervised by an MOIC representative and the Bank appointed external auditor.
8. The reward points will be credited to new Visa Journey / Rewards credit card account on/or before 27 February 2025.
9. The reward points will be valid for a period of 36 months from the date the points are credited. Unused reward points will 

expire at the end of the validity period.
10. The names of the raffle draw winners will be announced on the Bank’s social media channel(s). If any client does not wish 

for his/her name to be announced, please SMS "opt out" to 38868388 at any time during the campaign period. In case 
there is no request to opt out from the client, this shall be considered as their consent to publish his/her name on the Bank's 
social media channel(s).

11. Standard Chartered Bank reserves the right to vary, add or delete any of the terms and conditions applicable to this offer 
at any time with 15 days prior notice after informing and approval of Ministry of Industry & Commerce.

12. This Campaign is subject to the laws of the Kingdom of Bahrain. The Courts of the Kingdom of Bahrain shall have  
 jurisdiction to settle any disputes.

13. For any feedback or complaints, please email us on eservice.bahrain@sc.com
 

 * Terms and conditions apply

Standard Chartered is licensed by the Central Bank of Bahrain 
as a Conventional Retail and a Wholesale bank.

StandardCharteredBH

stanchartbh

sc.com/

For more details call our 24 hours
Phone Banking on 17531532.

Be one of 100 cardholders to win reward points.
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Visa אنفق ואربح بאستخدאم بطאقאت ستאندرد تשאرترد
جוرني וريווردز אلائتمאنيتين

אلשرוط ואلأحكאم
تسري هذه אلحملة من 1 نוفمبر - 31 ديسمبر 2024.  .1

لن يتأّهل אلعميل للدخוل في אلسحب على אنفאقه في سدאد فואتير אلكهربאء ואلمאء أו هيئة تنظيم سוق אلعمل أו אلهيئة אلعאمة للتأمين   .2
אلاجتمאعي أו אلجمאرك  

سيتم אلنظر فقط في אلنفقאت אلتي تتم بאستخدאم بطאقאت فيزא جוرني וريווردز אلائتمאنيتين.  .3
سيتم אستبعאد אلبطאقאت אلتאلية من אلسحب: אلبطאقאت منتهية אلصلاحية ואلبطאقאت אلمغلقة؛ אلبطאقאت אلمتأخرة في אلسدאد؛ אلبطאقאت   .4

אلمهددة بאلإلغאء لإنتهאك אتفאقية بطאقة אلائتمאن/אلأنظمة אلمحلية.  
مוظفו بنك ستאندرد تשאرترد غير مؤهلين للمשאركة في هذه للحملة.  .5

سيتم إجرאء אلسحب يוم 20 ينאير 2025 في مقر بنك ستאندرد تשאرترد بאلمنאمة.  .6
يتم אلإשرאف على אلسحب من قبل ممثل וزאرة אلصنאعة ואلتجאرة וمدقق خאرجي معين من قِبَل אلبنك.  .7

سيتم إضאفة نقאط אلمكאفآت إلى حسאب بطאقة فيزא جוرني أו ريווردز אلائتمאنيتين في/أו قبل 27 فبرאير 2025.  .8
تسري صلاحية نقאط אلمكאفآت لمدة 36 שهرאً من تאريخ إضאفة אلنقאط. וتنتهي صلاحية نقאط אلمكאفآت غير אلمستخدمة بنهאية   .9

فترة אلصلاحية.  
سيتم אلإعلان عن أسمאء אلفאئزين في אلسحب عبر قنואت אلتואصل אلاجتمאعي אلخאصة بאلبنك. וإذא لم يرغب أي عميل في אلإعلان عن   .10

אسمه، يرجى إرسאل رسאلة نصية قصيرة تحتוي على كلمة "opt out"  إلى אلرقم 38868388 في أي וقت خلال فترة אلحملة. וفي حאلة   
عدم וجוد طلب من אلعميل بذلك، فسيتم אعتبאر ذلك بمثאبة مואفقة منه على نשر אسمه عبر قنואت אلتואصل אلاجتمאعي אلخאصة بאلبنك.  
يحتفظ بنك ستאندرد تשאرترد بحقه في تغيير أו إضאفة أו حذف أي من אلשرוط ואلأحكאم אلمعمוل بهא في هذه אلحملة في أي וقت مع   .11

إשعאر مسبق مدته 15 يוمאً بعد إبلاغ וزאرة אلصنאعة ואلتجאرة ואلحصוل على مואفقتهא.  
تخضع هذه אلحملة لقואنين مملكة אلبحرين، וتختص محאكم مملكة אلبحرين וحدهא بتسוية أي نزאعאت قد تنשأ عنهא.  .12

eservice.bahrain@sc.com :لأي ملاحظאت أו שكאוى، يرجى مرאسلتنא عبر אلبريد אلإلكترוني  .13

40,000 

20,000 

sc.com/bh

لمزيد من אلمعلוمאت، يرجى אلاتصאل
بאلخدمאت אلمصرفية אلهאتفية

على مدאر אلسאعة على אلرقم: 17531532.

StandardCharteredBH

stanchartbh ستאندرد تשאرترد هו بنك مرخص من قبل مصرف אلبحرين אلمركزي
كمصرف تجزئة וجملة تقليدى.

        * تطبق אلשرוط ואلأحكאم

אنفــق أكثــر لزيـــאدة
فرصــتك فــي אلتأهـــل.

يسري هذא אلعرض אلترוيجي من 1 نוفمبر - 31 ديسمبر 2024.

نقطة مكאفآت لـ 20 فאئزאً

نقطة مكאفآت لـ 80 فאئزאً

خطוتאن بسيطتאن للمשאركة:

1. قم بتفعيل بطאقة Visaجוرني أו ريווردز אلائتمאنيتين.

2. أنفق 50 د.ب للحصוل على فرصة دخוل אلسحب.

مع كل אنفאق بقيمة 50 د.ب، فإنك ستتأهل لفرصة אلدخוل في אلسحب.

אلمزيد من אلمكאفآت بאنتظאرك

كن ואحدאً من 100 من حאملي אلبطאقאت אلمؤهلين للفוز بنقאط אلمكאفآت.
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